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REPONSE DE MONSIEUR LE PRESIDENT A LA QUESTION DEPOSEE 

PAR MONSIEUR ROMAIN COLONNA AU NOM DU GROUPE FA POPULU 

INSEME  

 

Objet : Patrimoniu di a Cullettività di Corsica è nomi di e sale  

 

Vi ringraziu per sta quistione,  o Sgiò Cunsiglieru.  

Cum’è l’avete rammintata, a deliberazione di l’Assemblea di u 13 di ferraghju di 
u 2020 avia decisu di dà nomi à i spazii d’Aiacciu è di Bastia di a CdC. Hè vera chì, 
fora di a sala Marcu Maria Albertini in Bastia, a cuncretizazione si face aspettà .  

Ùn ci hè micca per nunda a situazione sanitaria, a vi pensate, ma puru emu da 
dumandà à i servizii di attaccassi à issu travagliu cun forza è vigore ancu di più.   

Al di là di issa simbolica, ci tocca à fà un travagliu cumunu Esecutivu è 
Assemblea nantu à l’elementi custitutivi di a nostra identità. Un’identità arradicata in u 
nostru patrimoniu, certa, ma dinù un’identità aperta nant’à l’avvene. Per esempiu, 
riflettimu à i mezi permettendu di pone una statula in i giardini di a Cullettività, ma ancu, 
cun l’aiutu di a DGS per interim, in leia cù i cullegi è licei di Corsica.  

Pensu ch’ella hè di primura di creà  una simbolica cumuna chì attizzi e fiare di 
e nostre figure maiò.  Siate assicuratu di a nostra determinazione intera per cunduce 
issu travagliu chì ci trova mubilizati più ch’è mai.  
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Avemu da riduppià i nostri sforzi è mette tuttu in opera per accelerà è amplificà 
a nostra azzione in stu duminiu.  

Vi ringraziu. 

 


